
Referat af informationsmøde 12.1.2023 
 

Informationsmøde afholdes i Øbrohuset, fremlagt ved bestyrelsesformand Henrik Priess.  

Fremmødte fra Bestyrelse:  

- Henrik Priess, formand 
- Anders Hansen, kasserer 
- Nikolaj Cederholm, bestyrelsesmedlem 

 

Agenda fremlagt på mødet:  

Information omkring rotter 
• Processen - Rottefænger og VVS 

o Henrik Priess fremlægger  
§ Der oplyses om at rotter som fremkommer af nedløbsrør og at der 

er påmonteret midlertidige net, som  
§ At faldstamme i 99 er og 97 er lukket af kloakmester.  
§ Om rottespær i nye faldstamme/kloak i 99 kælder og 95 kælder.  
§ At der er begrundet mistanke om, at rotter kommer via nedløbsrør 

til 5 sal. 
  

• Fremadrettet - installation af rotteværn og midlertidig spærring af nedløb. 
§ Der informeres om, at der installeres rottespær i  

• Faldstammer og kloakrør til gård 
• Faldstammer og kloakrør til vej 
• Nedløbsrør  
• Og hvor nødvendigt for at sikre bygningen mod nye rotter.  

§ Der vil indledes intensiv bekæmpelse mod rotter.  
 

• Andelshavere skal fortsat være OBS tegn på rotter (Se information på 
hjemmeside)  

§ Der opfordres til at planter og lign. Tages ind fra altanen, da de går 
i disse.  

§ Der opfordres ligeledes til, at der ryddes rotte ekskrementer, ved 
identificering heraf, da vi da kan tracke og sporer færden af rotter 
og aktivitet.  

 
• Spørgsmål fra andelshavere. 

§ Sofie, henleder til om der kunne være erstatningsansvar omkring 
nedløbsrør som går til terræn. Sofie, qua sin profession som jurist 
tilbyder at undersøge.  

§ Søren, 95 5 tv. Oplyser at han har observeret rotte på altan. 
Bestyrelse oplyser at nedløbsrør spærres.  

§ Søren spørger i samme ombæring omkring hvorvidt der bliver sat 
rottespær i alle nedløbsrør. Der oplyses af bestyrelsen at der 
sættes midlertidige net i fredag 13.1.2023. 


